
Fællesrådet Aarhus K 

Referat af bestyrelsesmødet den 07.09. 2023 på Via - lokale 2.15 kl. 16-18 

Tilstede: Joan, Birgitte, Holger, Bjørn, Eva, Sidsel og Peter. 

Ikke tilstede/ afbud: Alle mødt 

Ordstyrer: Holger 

Referent: Peter 

Godkendelse af referatet fra det ordinære bestyrelsesmøde den 21. juni/ Birgitte - Godkendt 

1. ”Overdragelse” af sagen vedr. H.C Tvenges vej/ Eva 

Trods opslag på facebook har ingen grebet bolden. Joan skriver til forvaltningen om, hvornår det 

varslede møde om projektet vil finde sted. 

2. Planlægning af Generalforsamlingen torsdag den 16. nov. 23 

Sognepræst Anders Thyrring har sagt ja til at komme og holde sit foredrag om Bob Dylan som 

indledning til vores Generalforsamling (GF23). Det blev drøftet, hvad vi ellers kunne gøres for at 

udbrede kendskabet til generalforsamlingen /fællesrådet.  

Konklusion- Vi laver en flyer om GF23, der både har et generelt indhold(bagside) og et konkret om 

GF(forside). Bjørn laver et tekstforslag, Birgitte finder gamle tekster, og Peter taler med Anders 

Thyrring. 

Til selve GF23 udarbejdes der en skriftlig beretning i punktform til uddeling, så de fremmødte kan 

spørge ind til de sager, der har deres interesse.  

3. Udsat fra mødet den 24.05.23: 

 Forretningsorden/ Birgitte:  

Det vedlagte forslag blev godkendt med tilretninger. Der var en drøftelse for og imod, om referater 

skal lægges ud på hjemmesiden. Problemet er de evt. personfølsomme oplysninger, der kan være i 

referatet. 

 Økonomi/Birgitte:  

Saldobalance 16.565,68kr  

4. Status på: 

 Valdemarsgade/ Børnely - Holger:  

Projektet i Valdemarsgade er taget af dagsordenen. 

 Vedr. Mobilitet Fredeliggørelse af Aarhus K:  

Kommunen er ved at samle op på de input, der er kommet i forbindelse med de tre borgermøder, 

der er afholdt. Når det er sket, vil kommunen vende tilbage med forslag til et prioriteringsmøde. 

 

5. Hængepartier: 

 Der bør planlægges en besøgsrunde til områdets institutioner:  

Skydes til efter GF23. 

 På en tidligere GF blev der efterlyst sociale arrangementer:  



Birgitte har forespurgt Aarhus 

Tech – De har ikke svaret endnu. 

 Fremtidens by/ Holger: 

 Skubbes til vi bliver involveret i ”Godsbanen etape 2”. 

 Hvilken betydning  får DSB salget af arealer for Fællesrådet Aarhus K:  

Joan går til møde med Frederiksbjergfællesråd og Åbyhøjfællesråd om en procesplan for 

Banekvartererne, da arealerne støder op til de tre fællesråd. 

 Web mailen:  

Joan holdt et oplæg om denne platforms fordele og ulemper. Debatten afslørede, at flere 

bestyrelsesmedlemmer ikke har den store kendskab/lyst til at udforske stedets fortræffeligheder. 

Der var dog enkelte, der ville prøve at tage udfordringen op, da der er meget information af hente 

der… 

 Hjemmesiden: 

Sidsel taler med Carsten. 

 

Evt. 

På mødet takkede vi Eva for hendes indsats i Fællesrådet. 

 

---------- 

Næste møde i Fællesrådets bestyrelse er planlagt til mandag den 06. 11.23 kl. 16.00 


